
Motie uitbreiding woningbouw
De raad van de gemeente Twenterand bijeen in de vergadering van 8 november 2022, 
behandelende de programmabegroting 2023.

Constaterende dat:
• Het bouwen van voldoende woningen voor verschillende doelgroepen een van de

grootste opgaves van deze tijd is.
• Voor verschillende doelgroepen onvoldoende woningen beschikbaar zijn.
• Met alleen inbreidingslocaties in de diverse kernen we niet kunnen voldoen aan de

vraag.
• Inbreidingslocaties duur zijn, wat gevolgen heeft voor koop- of huurprijs.

Overwegende dat:
• Inzetten op uitbreidingslocaties financieel aantrekkelijker is dan inbreidingslocaties,

waardoor woningbouw goedkoper/financieel aantrekkelijk gerealiseerd wordt.
• Door het aanwijzen van grotere uitbreidingslocaties de mogelijkheid gecreëerd wordt

om de diverse doelgroepen, huur/koop/starters, beter te kunnen voorzien van
woonruimte.

• Bij grootschaliger uitbreidingslocaties gemeente meer de regierol kan pakken om
doelgroepen te voorzien.

Verzoekt het College van Burgemeester en Wethouders:
1. In de kernen waar niet voldoende uitbreidingslocaties zijn, op een korte termijn met 

een meerjarenplan te komen om doelstelling door provincie en rijk gesteld, te kunnen 
realiseren.

En gaat over tot de orde van de dag.
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